
 

 

Referat af 
Skolebestyrelsesmøde d. 28. april kl. 19.00-20.45 
Kommende møde-datoer: 18/5, 16/6.  

Mødet finder sted på Google Meet. Følg dette link: https://meet.google.com/kwg-xiok-cwy 

 Aktuelt:

  

Kommentar og referat 

Pkt. 1 

19.00 - 19.30 

Status på skoleåbningen og næste skridt Skolen er åben fra 7.50-13. der er god 

stemning og glade børn. Vores medarbejdere 

er ved godt mod, det sender de videre til 

eleverne. De var trætte de første dage, men 

det har nu fundet sin nye rytme. 

Personalet er enige om at det var hårdt i 

starten, men at der har været god stemning 

hele vejen. 

Der kommer en udvidelse i næste uge: 

Indskoling7.50-13.00, SFO 13-15 og derefter 

nødpasning. 

Mellemtrin 7.50-14 

6 klasse vil vi gerne skal have flere 

undervisningsmeets. Det er godt i gang og 

undervisningstiden er udvidet pt. til 3 timer. 

Derudover er der telefonisk kontakt også. 

Der er stor ros fra forældrene for, at vi er 

kommet godt i gang og det ligner normal 

hverdag så meget som muligt. 

Pkt. 2 

19.30 – 19.45 

Godkendelse af timefordelingsplan 

 

Ledelsen beder om godkendelse af, 

at vi følger undervisningsministeriets 

anbefalede timefordeling (vedhæftet) 

   

https://meet.google.com/kwg-xiok-cwy


 

Henrik præsenterer den nye timeplan 

og de ændringer der er rent 

lovgivningsmæssigt. 

Timeplanen godkendt. 

Pkt. 3 

19.45 – 20.00 

Nedsættelse af undervisningstimetallet 

for mellemtrinnet 

 

Ledelsen beder, ligesom de seneste 

år, om godkendelse af, at vi 

nedsætter timetallet for 

mellemtrinnet. Det nedsatte timetal 

konverteres til to-voksentimer. 

Forslaget er godkendt 

Pkt. 4 

20.00- 20.15 

Skolebestyrelsesvalg 

 

Skoleafdelingens foreslåede tidsplan 

(vedhæftet) kan ikke gennemføres da 

vi ikke kan afholde elektronisk valg på 

Aula. Styrelsen for kvalitet og 

undervisning arbejder på en ny 

retningslinje. 

Kan vi begynde med at ”reklamere” 

for det kommende valg? 

Randi, Stine og JensOle er på valg, de 

overvejer om de vil genopstille. 

Vi skal gøre opmærksom på, at der 

snart er valg. Så forældre kan 

overveje om det er noget for dem. 

Fortælle om den medindflydelse man 

får, når man sidder i bestyrelsen. 

Sætte en kontaktperson på, hvis 

forældre vil vide mere. 

Først lave en teaser, derefter en mere 

uddybende mail om arbejdet og til 

slut info om valg. 

Ansvarlig for de forskellige opgaver 

er: 



 

Trine laver teaseren og er 

kontaktperson. 

Randi og JensOle laver en lille video. 

Årsberetningen og beskrivelsen af 

valget blev ikke fordelt. 

Karen er tovholder på 

årsberetningen, men andre skal også 

skrive om nogen af emnerne. Det fik 

vi ikke fordelt. Punkt til næste gang?  

 

Pkt. 5 

20.15-20.30 

Skolebestyrelsens årsberetning Igangsættelse af arbejdet 

Punkter til årsberetningen: 

Økonomi 

Medarbejdersituationen 

Nyansættelser 

Corona 

Principper 

Forskønnelsesdagen 

Kvalitetsrapporten 

Samarbejde med Langsøskolen 

Inddragelse af klasserådene 

Indhold til forældremøderne 

Website 

Skolens værdier og retning 

 



 

 

Pkt. 6 

20.30-20.45 

Evt. Der var ingenting 

 

    


